

## **定期檢測及購買新冠病毒快速測試劑最新安排**

### **定期檢測最新安排**

校方將於 2021-22 學年第 2 學期 ( 2022 年 1 月 10 日 ) 開始，要求所有未能接種疫苗的員工、學生，每週進行檢測，才可以進入校園或大學的設施。

大學經過審慎考慮，認為這是應對本港當前疫情的合適做法，以確保社區安全。如果發生社區傳播或任何公共衛生風險事故，大學將果斷地提早實施相關措施。對於因為醫療原因必須每週進行自我檢測的人士，校方將繼續以優惠價提供測試樣本包。

### **購買新冠病毒快速測試劑最新安排**

書院的非宿生及教職員可於辦公時間內到書院辦公室購買快速測試劑，宿生請到宿舍辦事處購買。

辦公時間：星期一至五上午 9 時至下午 6 時

地址：逸夫書院文瀾堂 LG1

2021.12.29

## **Updated Regular Testing Requirements and Arrangement for Purchase of COVID-19 Rapid Test Kits**

### **Updated Regular Testing Requirements**

From the commencement of Term 2, 2021-22 (10 January 2022), the University will require all staff and students who are not vaccinated to undergo weekly testing in order to access campus or the University's facilities.

The University believes this is a proportionate response to current public health risk in Hong Kong, and has been decided from an abundance of caution designed to keep our community safe. The University will not hesitate to bring the implementation date further forward and introduce additional measures as appropriate should there be any community transmission, or if there are any further developments heightening public health risk. The University will continue to offer testing kits at a discounted price for those who require regular self-testing on a weekly basis due to medical reasons.

### **Updated Arrangement for Purchase of COVID-19 Rapid Test Kits**

Non-residents and staff of Shaw College may buy the test kits at the College Office during office hours. For residents of student hostels, please buy the test kits at the information counter of hostels.

Office hours: Monday to Friday, 9:00am – 6:00pm

Location: LG1, Wen Lan Tang, Shaw College

2021.12.29